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 VERKIEZINGSKRANT!

Op wie stem jij 23 januari?!

Lees alles over de
kandidaten in deze 

OR-
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Boe-roepen of meepraten?

Wie is Jan Vleeshouwers?
‘Sinds 2010 ben ik bij Risse Groep werkleider logistiek. In alle vroegte, vanaf 
6.45 uur, ben ik ’s morgens paraat. Het werk geeft mij veel voldoening. Met 
beperkte middelen en mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt iets moois 
neerzetten. Dat is de kunst!  
Ik heb vroeger altijd gehandbald. Ik hou van handbal, want het is een 
teamsport. Op de werkvloer ben ik ook een teamspeler. Ik ben een sociaal 
mens en heb graag voor iedereen een luisterend oor. Die eigenschappen 
komen vast van pas in de OR!’

Waarom stel je je verkiesbaar voor de OR? 
‘Je kunt natuurlijk vanaf de zijlijn dingen roepen, maar nog beter is het om zelf 
mee te praten in de OR. Toen alle perikelen speelden rondom het fusieproces 
met Westrom had ik daar vaak een mening over. Ik wil mijn mening nu niet 
meer alleen roepen op de werkvloer, maar ook écht iets betekenen in de OR.’

Naar mensen toe bewegen
‘Ik vind het belangrijk dat de OR de komende periode dichter bij de mensen 
van de werkvloer komt te staan. Je kunt bijvoorbeeld een blaadje ophangen 
met een verslag van de laatste OR-vergadering, maar wedden dat 80% van de 
mensen het dan niet begrijpt? Het is belangrijk dat we alles in begrijpelijke taal 
uitleggen. De OR moet meer naar de mensen toe bewegen. 
Op mijn vorige werkplek waren de meeste werknemers Pools. De 
leidinggevenden vonden dat vergaderingen en werkoverleggen per se in 
het Nederlands moesten plaatsvinden. Het gevolg was dat het merendeel 
van de medewerkers niet begreep wat er van ze verwacht werd. Ik vond dat 
alles vertaald moest worden. Dat bedoel ik met naar mensen toe bewegen. 
Hetzelfde geldt voor de OR. De OR moet van en voor de mensen zijn. Je moet 
zoveel mogelijk met medewerkers praten en luisteren naar wat zij belangrijk 
vinden!’ 

Wat verwacht je van een eventueel OR-lidmaatschap?
‘Ik ben een man van het wij-gevoel. Als ik gekozen word voor de OR wil ik op 
die manier helpen medewerkers bij Risse Groep nog meer een wij-gevoel te 
geven. Het gevoel dat we er samen voor gaan!’

Maak deze slagzin af: De OR is leuk omdat…
‘De OR is leuk omdat het om mensen draait! Ik ben een echt mensen-mens en 
ik hoop door de OR iets voor m’n collega’s te kunnen betekenen.’

Stem jij voor Jan? 

‘Weet op wie je stemt: lees de 
verkiezingskrant!’

Wie is Hans Rutjens?
‘Ik studeerde elektro en werkte 11 jaar bij Philips. Op een dag was het tijd 
voor een frisse wind en ik kwam bij Risse Groep terecht. Bij De Risse ben 
ik werkleider engineering. Ik ben bijvoorbeeld verantwoordelijk voor het 
onderhoud van de gebouwen en machines. Het mooie vind ik hier het 
gevarieerde werk gecombineerd met dat hele sociale dat Risse Groep heeft. 
Verder ben ik sportief. Ik hou van zaalvoetbal en handbal. ‘

Geen schreeuwlelijken in de tuin
‘Ik woon met mijn gezin in Heythuysen. Thuis hebben we een tuin vol 
papegaaien! Wel 5 volières met mooie beestjes. Ik heb deze hobby 
van mijn vader geërfd en mijn zoon erft de hobby weer van mij. De 
echte ‘schreeuwlelijken’ komen er bij ons niet in. We wonen namelijk 
in de bebouwde kom. Naast papegaaien hebben we ook honden. De 
papegaaien geven de honden ook commando’s. Dan hoor je ineens een 
krakerige stem die roept ‘Zit!’ of ‘Af!’. Maar de honden zijn niet gek, ze 
luisteren alleen als mensen ze commando’s geven!’

Waarom stel je je verkiesbaar voor de OR? 
‘Het is nu de vijfde keer op rij dat ik me verkiesbaar stel. De OR is 
verslavend. Ik kan er gewoon niet mee stoppen! Voor het eerst heb ik deze 
keer getwijfeld, maar ik wil de OR gewoon niet loslaten.  Juist de komende 
tijd gaat er veel gebeuren. We gaan een nieuw strategisch plan maken voor 
de toekomst. We kunnen onszelf weer op de kaart zetten! Ik wil mijn stem 
daarbij heel graag laten horen.’
 ‘Als mensen op mij stemmen dan stemmen ze op iemand met ervaring. 
Ik heb er al vier periodes opzitten. Ik hoop dat er bij de verkiezingen 
een goede mix uit de stembus komt tussen mensen met ervaring en 
nieuwe frisse mensen van de werkvloer. Ik zie geen verschil tussen Sw’ers, 
leidinggevenden en ambtenaren. Wat ik mensen wel mee wil geven als ze 
naar de stembus gaan: ‘Ik hoop dat jullie vooral kijken naar kwaliteiten en 
niet alleen op een ‘persoon’ stemmen omdat je diegene toevallig leuk of 
aardig vindt. Dus lees vooral de verkiezingskrant en weet op wie je stemt!’ 

Maak de slagzin af: OR-werk is leuk omdat…..
‘Je eerder kunt meepraten, ideeën kunt aandragen, met de bestuurder kunt 
discussiëren. OR-werk is ook leuk omdat je eerder op de hoogte bent van 
veranderingen en omdat mensen je sneller aanspreken. OR-werk is nog 
boeiender geworden doordat ik in het Dagelijks Bestuur van de OR zit. Het 
heeft ook een keerzijde: je moet soms minder leuke beslissingen nemen. 

Stem jij voor Hans?

Nog een aantal nachtjes slapen… en dan mag jij naar de stembus bij Risse Groep! 
23 Januari zijn er voor het eerst in 10 jaar OR-verkiezingen. Welke collega’s zijn volgens jou een kei in de OR? We maken het niet zo moeilijk voor je als bij 
de grote verkiezingen, waar Mark Rutte en Jesse Klaver strijden om het premierschap. Je mag bij onze verkiezingen 3 mensen kiezen in plaats van 1. In deze 
verkiezingskrant presenteren maar liefst 16 kandidaten zich aan jou. Krijg jij al keuzestress? Tip: lees deze krant aandachtig en maak een weloverwogen keuze. 
Stem vooral op degene die jou het beste lijkt en niet alleen omdat diegene een aardig persoon is of een leuk snoetje heeft. 

Alvast een prettig weekend met dit heerlijke leesvoer!

Wat gebeurt er op 23 januari?
Gestemd wordt in de grijze zaal bij Risse Groep. Je kunt daar terecht tussen 7 uur ’s morgens en 17 uur ’s avonds. 
Bij deze verkiezingskrant zit een oproepkaart. Die neem je op 23 januari mee naar het stemlokaal. Als je de oproepkaart daar inlevert, krijg je een stembiljet 
en drie stickers. Daarmee ga je naar een van de stemhokjes, en je plakt een sticker op de foto van de persoon die jij in de OR wil hebben. Dat doe je drie keer. 
Je maakt dus je eigen top 3!

Let op: 

 ● ongeldig zijn stembiljetten die meer of minder dan drie stickers hebben,  stembiljetten waarbij de stickers niet op de foto 
geplakt zijn  

 ● stembiljetten waarop iets is bijgeschreven of getekend!

 ● Dan vouw je het stembiljet dubbel, en stopt dat in de stembus. De volgende dag worden 
om 9 uur de stemmen geteld. Dat gebeurt in de grijze zaal. Daarna is duidelijk wie in de 
OR gekozen is. Dat wordt zo snel mogelijk daarna in het bedrijf bekend gemaakt.

Machtigen
Als je op 23 januari niet zelf kunt stemmen, kun je ook een van je collega’s machtigen om namens jou te stemmen. Die collega moet wel kiesgerechtigd 
zijn. Dat wil zeggen dat hij op 23 januari 2018 langer dan een half jaar in dienst is van De Risse.  Op de achterkant van de oproepkaart vind je een 
machtigingsformulier. Daarop vul je je naam in, je mannummer en je zet je handtekening. De collega, die voor jou gaat stemmen, vult ook zijn gegevens in.  
De gemachtigde collega levert het machtigingsformulier in, en krijgt een stemformulier. Daarmee kan hij voor jou stemmen. Hij mag door niet meer dan 
twee personen gemachtigd worden.

Op 24 januari worden de stemmen geteld. Dat gebeurt in de grijze zaal, vanaf 9 uur. 
Daarna is duidelijk welke kandidaten door jullie in de ondernemingsraad zijn gekozen.
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Mensen helpen zit in mijn natuur

Wie is Maan Vaas? 
‘Maan Vaas, geboren en getogen Nederweertenaar, is een echte 
familieman. ‘Ik ben gelukkig getrouwd en heb twee zoons. De jongste 
organiseert muziekevenementen, de oudste zoon werkt in het speciaal 
onderwijs. Mensen helpen zit in mijn natuur. Mijn eerste roeping was in de 
zorg, omdat ik voor mensen wilde zorgen. Uiteindelijk is mijn leven anders 
gelopen. Nu zorg ik op een andere manier voor mensen bij De Risse in mijn 
rol bij het bedrijfsbureau industrie, maar ook als OR-lid en GO-lid.’
Niet alleen binnen De Risse zet Maan zich in voor de mensen. Ook op 
Limburgs niveau binnen de OLSW, de Limburgse medezeggenschap voor 
SW-organisaties. En daarnaast is Maan een politicus in hart en nieren. 
Maan: ‘Ik zit in de gemeenteraad van Nederweert en ook daar zet ik me in 
voor de samenleving. Door al deze rollen kan ik zaken vanuit verschillende 
standpunten bezien. En mijn politieke achtergrond kan weer mijn blik op 
OR-zaken verruimen. Net als in de politiek moet je in de OR met goede 
argumenten komen om iets voor elkaar te krijgen en je leert dingen goed 
te verwoorden. Vanuit de raad kan ik letterlijk invloed uitoefenen op de 
toekomst ’. Wie op Maan stemt, stemt op een man met ervaring. ‘Ik heb er 
al 4 jaar OR opzitten’.

Waarom stel je je (her)verkiesbaar? 
‘Natuurlijk omdat ik me graag inzet voor de belangen van de medewerkers. 
Ik vind dat er vooral een stabiele OR moet zitten, met afgevaardigden die 
een goede afspiegeling van het bedrijf vormen. Dus ervaring naast nieuwe 
aanwas. We staan in deze roerige tijd voor uitdagingen binnen Risse Groep. 
We gaan de toekomst vormgeven!’

Wat verwacht je van de komende OR-periode?
‘De vraag is: Waar gaan we naartoe? Juist nu in deze roerige tijd is er 
behoefte aan een stabiele OR. De OR moet de komende periode nog 
actiever worden. En vanuit de OR kan ik misschien letterlijk invloed 
uitoefenen op de toekomst van De Risse. Ik hoop dat de nieuwe OR op weg 
naar de toekomst de juiste beslissingen neemt voor de mensen! Hopelijk 
met mij, maar misschien ook zonder mij. Ik hoop heel erg dat mensen 
gaan stemmen, dat ze betrokken zijn. Nu kunnen ze het verschil maken. Ze 
hoeven niet op mij te stemmen, als ze maar komen stemmen!’

Maak de slagzin af: ‘de OR is leuk omdat….
de OR  invloed kan uitoefenen op de koers van Risse Groep en omdat OR-
leden opkomen voor de belangen van mensen.’

Stem jij voor Maan?

Positiviteit bij Werk.Kom

Wie is Claudia Moonen?
Ik werk sinds 2007 bij De Risse, inmiddels als coördinator van Werk.Kom en 
arbeidsdeskundige. Ik woon samen en heb een dochter van 16. Als gezin 
verzorgen we thuis ook crisisopvang. Dat is tijdelijke zorg voor kinderen die 
in een noodsituatie verkeren.
Surfen, weekendjes weg en vakanties horen tot de dingen die ik graag doe. 
Ook motorrijden hoort daarbij, maar alleen in de zomermaanden. Met 
slecht weer krijg je mij niet op de motor!

Waarom stel je je opnieuw verkiesbaar voor de OR?
Ik vind het belangrijk dat er iemand in de OR zit als vertegenwoordiger van 
Werk.Kom. Daaronder vallen natuurlijk ook de gedetacheerden. Door mijn 
werk weet ik goed wat er bij hen leeft, en ook hun stem moet gehoord 
worden. Ik heb nu drukke, interessante en leerzame jaren meegemaakt in 
de OR, maar voor mijn gevoel ben ik nog niet klaar daarmee. Door mijn 
werk, en door mijn contacten met de gemeenten, weet ik veel van alle 
veranderingen die ons nog te wachten staan.  
Die kennis wil ik gebruiken in de OR. Daarmee kan ik een bijdrage leveren 
aan een goede toekomst voor De Risse en alle medewerkers. 

Wat verwacht je van jouw OR-lidmaatschap?
Ik vind dat er soms te veel aandacht is voor de negatieve kant van 
zaken. Daarom wil ik zeker ook de positieve kant van zaken belichten. Ik 
verwacht dat een OR ook steeds de balans zoekt tussen wat goed is voor 
de werknemer en wat goed is voor de werkgever. Daaraan wil ik graag een 
bijdrage leveren. 

Maak deze slagzin af: OR-werk is leuk omdat……
…. je op verschillende vlakken echt een bijdrage kunt leveren en je heel 
veel kunt leren. Je bent met elkaar actief bezig voor elkaar om tot het beste 
resultaat te komen.

Stem jij straks op Claudia?

‘Een positief persoon bij  
Risse Groep!’

Wie is Remko de Haas?
‘Ik ben Remko met een K. Origineel hè? Ik werk al 6 jaar bij Risse Groep, 
momenteel op de afdeling van Miel Ronken. Ik ben wel een ‘personage’ 
zeggen ze. Iedereen kent mij en ik maak graag een praatje met mensen. Ze 
noemen me vaak positief en vrolijk. ‘Positief ’, want als iemand klaagt, dan 
geef ik mijn visie op de zaak. Op die manier bekijkt iemand zijn probleem 
eens vanaf een andere kant. Het werk bij Risse Groep kan bijvoorbeeld voor 
sommigen geestdodend zijn, maar je kunt het zelf fantastisch maken, als je 
maar wilt! Dat laat ik mensen dan zien.’
‘Ik ben in ieder geval iemand die mensen serieus neemt. Dat komt van 
pas in de OR. Als mensen met vragen bij mij komen, dan zal ik daar altijd 
iets mee doen in de OR. Ik wil er gewoon zijn voor de mensen van de 
werkvloer!’

Waarom stel je je kandidaat voor de OR?
‘Ik wilde me eigenlijk al eerder kandidaat stellen, maar ik vond dat ik het 
bedrijf beter moest leren kennen. Na zes jaar Risse Groep ken ik het bedrijf 
goed genoeg en kan echt iets betekenen. Ik werk op een afdeling waarvan 
veel mensen in de OR zitten, bijvoorbeeld Leon Puynen en Franca van de 
Rieth. Dat betekent dat de OR echt leeft bij ons en het werkt aanstekelijk! 
We hebben regelmatig discussies over zaken die spelen. Ze vinden mij ook 
een type voor de OR, omdat ik sociaal ben en mijn mannetje sta.’
‘Nog een reden waarom ik me verkiesbaar stel: in de OR leer je dingen 
vanuit verschillende standpunten te bekijken. Wat is het beste voor de 
mensen en wat is het beste voor het bedrijf? Die manier van kijken wil ik 
graag overdragen aan de mensen op de werkvloer, zodat ze meer begrip 
krijgen voor beslissingen die de OR neemt.’

Wat verwacht je van de OR?
‘Ik heb geen verwachtingen. Ik laat het gewoon op me af komen. Ik denk 
dat ik in de OR heel veel kan leren en Risse Groep op een nieuwe manier 
leer kennen. Ook bij moeilijke thema’s durf ik in ieder geval mijn mannetje 
te staan!’

Maak de slagzin af: ‘de OR is leuk omdat…’
‘De OR is leuk omdat de OR bruggen bouwt tussen mensen en omdat 
partijen elkaar in de OR tegemoet komen. In een samenspraak tussen 
werkgever en werknemer kom je ergens in het midden uit!’ 

Stem jij voor Remko?

‘Ik ga er voor 200% voor!’

Wie is Maurice Derks?
‘Je ziet mij regelmatig met de heftruck over het Risse terrein racen. Ik werk 
op de afdeling van Jan Vleeshouwers. Ik heb nu 10 jaar een contract bij 
Risse Groep en ik ben in die tijd veel gedetacheerd. Ik heb o.a. bij Stafa 
gewerkt, bij Action en bij Lidl. Ik heb veel gezien. In mijn vrije tijd dart ik bij 
Matchpoint. En afgelopen zomer ging ik naar Spanje voor een Formule 1 
race met Max Verstappen. De Formule 1 is ook een hobby van mij!’

Waarom stel je je verkiesbaar voor de OR? 
‘Ik kreeg laatst het OR-tje in de brievenbus. Dat las ik en ik dacht: ‘De OR, 
zou dat iets voor mij zijn?’ Op het werk sprak ik met leidinggevende Jan 
Vleeshouwers die zelf ook in de OR wil. ‘Moet je doen!’, zei Jan. In de OR 
krijg je heel veel te zien. Ik krijg in functie ook veel te zien van Risse Groep. 
Soms zie ik dingen die beter kunnen. Zo zie ik soms mensen van industrie, 
in vol ornaat: met de muts en de lange witte stofjas zomaar over de gang 
lopen. Dat mag niet. En de stoepen bij Risse Groep mogen wat mij betreft 
wat minder ongelijk zijn voor de rolstoelers.’ 

Wat verwacht je van de OR?
‘Ik verwacht dat ik in de OR veel zal zien van het bedrijf. Ik hoor dat er veel 
papierwerk bij komt kijken. Dat vind ik prima. Ik heb genoeg tijd ’s avonds 
en ik begin meteen op maandag. Ik ben een gedreven jongen. Als ik ergens 
aan begin, ga ik er voor 200% voor!
Verder hebben al mijn detacheringen mijn blik flink verruimd. Ook dat kan 
van pas komen in de OR. Ik neem alle kennis van buiten, van hoe het wel 
of niet moet, mee naar binnen.’ 

Maak de slagzin af: ‘De OR is leuk omdat…’
‘De OR is leuk omdat de OR echt iets kan betekenen voor de Risse en de 
mensen’ 

Stem jij voor Maurice?
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‘Kennis en ervaring delen met  
de OR’

Wie is Marc Moonen?
‘Ik ben geboren in Roggel, en woon al bijna twintig jaar in Heel. Ik woon 
samen met Bianca en heb twee dochters. Verder ben ik de trotse opa van 
twee kleinkinderen. 
In 2002 ben ik bij De Risse begonnen. Ik heb gewerkt als werkleider 
elektro en verpakken en als werkleider bij het diagnosecentrum. Nu werk 
ik als consulent activering en diagnose bij Werk.Kom. Ik maak graag 
lange wandelingen, maar ook werken in de tuin, op vakantie gaan en de 
schutterij zijn mijn grote hobby’s. Verder ben ik al heel lang bezig met het 
restaureren van een Mercedes Heckenflosse uit 1964.’

Waarom heb je besloten je opnieuw kandidaat te
stellen voor de OR?
‘Dit is voor mij de vijfde periode in de OR, en het is me altijd heel 
goed bevallen. Je krijgt veel informatie, en mag meepraten over alle 
veranderingen die gaan plaatsvinden. Daarbij moet je de belangen van 
de werknemers goed bewaken, maar ook die van De Risse. Ondanks dat 
het veel tijd kost, kan ik het OR-werk niet missen!  Er gaat veel gebeuren 
de komende jaren, en het is belangrijk dat een goede OR daarin kan 
meepraten. Ik kan daaraan een bijdrage leveren omdat ik heel veel kennis 
en ervaring opgedaan heb in de OR. Die kennis en ervaring zou ik graag 
met nieuwe OR-leden willen delen.’

Wat verwacht je van jouw OR-lidmaatschap?
‘Ik verwacht dat er veel gaat gebeuren de komende jaren. De organisatie 
zal veranderen, en dat zal ook gevolgen hebben voor de mensen die hier 
werken. In deze processen wil ik een rol spelen om het beste te bereiken 
voor de mensen maar ook voor het bedrijf. Het zullen interessante jaren 
worden!’

Maak de volgende zin af: de OR is leuk omdat……
‘je betrokken bent bij het reilen en zeilen van Risse Groep. Je komt op voor 
de belangen van de medewerkers maar ook voor die van de organisatie. 
Door alle informatie, en door alle veranderingen blijft OR-werk voor mij 
een enorme uitdaging.’

Stem jij voor Marc?

‘Perfectionist met 
rechtvaardigheidsgevoel!’

Wie is Edith Nijs
‘De mensen die me kennen zullen me denk ik typeren als een bezige 
dame, die niet op haar mondje is gevallen. Ik ben 54 jaar oud, woon 
samen met mijn dochter van 16 en onze huisdieren: Lilou & Stitch 
(konijn en hond). Sinds 1990 werk ik bij Risse Groep, voornamelijk op de 
personeelsadministratie. Daar verzorg ik momenteel de herindicaties voor 
Risse Groep en Westrom. Op dit moment zitten we nog bij Westrom in 
Roermond, maar vanaf 1 februari a.s. komen we terug naar De Risse. Daar 
kijken niet alleen wij, maar ook andere collega’s naar uit omdat we dan 
weer gemakkelijk bereikbaar zijn!’

Waarom stel je je opnieuw verkiesbaar?
‘Ik heb een sterk ontwikkeld rechtvaardigheidsgevoel. Dat lijkt 
me een goede eigenschap voor OR-werk. Daarbij heb ik op de 
personeelsadministratie veel kennis opgedaan met betrekking tot 
beleidszaken en regelingen. In de afgelopen jaren dat ik in de OR zat, 
heb ik bovendien veel andere dingen geleerd. Deze kennis en ervaring 
wil ik graag meenemen naar een nieuwe OR. Momenteel ben ik vanuit 
de OR lid van de commissies Sociale Zaken en Collectief Vervoer. Ook 
ga ik regelmatig naar bijeenkomsten van de OLSW. Daarin komen 
ondernemingsraden van de Limburgse SW-bedrijven bij elkaar. Binnen de 
OR moet er respect zijn voor elkaars mening, maar die mening moet wel 
gestoeld zijn op feiten. Ik vind het leuk om zaken, bijvoorbeeld regelingen 
en Cao’s te vergelijken en helemaal uit te pluizen. Ik ben niet tevreden 
voordat ik alle punten en komma’s heb vergeleken. In dat opzicht kun je 
mij wel perfectionistisch noemen. Ik ga er dan ook helemaal voor, totdat ik 
zeker weet dat regelingen conform CAO zijn!’ 

Maak de slagzin af: OR vind ik leuk omdat ……
’je er als mens en als collega van groeit. Het OR-werk is goed voor je 
algemene ontwikkeling, en je leert veel over de gang van zaken bij Risse 
Groep. Je mag meepraten over zaken die jou en de organisatie aangaan, je 
ontwikkelt je kennis en kunde. Je praat van mens tot mens met de directie, 
dus geen ruis maar directe communicatie!’

Stem jij voor Edith?

‘De collega’s meer betrekken’

Wie is Sjoerd van den Berg?
‘Tja, wat zal ik eens over mijzelf vertellen? Ik ben al 40 jaar getrouwd en 
ik heb twee kinderen, een dochter en een zoon. Ik ben erg geïnteresseerd 
in de mensen om me heen. Ik heb een brede interesse, volg de politiek op 
de voet, kijk graag een potje voetbal en sport zelf ook graag. Ik ben al 50 
jaar lid van ZwemPoloClub de Rog.  Zwemmen is mijn passie, en vroeger 
deed ik aan waterpolo. Nu zwem ik zowel recreatief als wedstrijden voor de 
masters in de categorie van 60 tot 65 jaar. Ik heb zelfs medailles behaald. 
Al met al nog energie genoeg dus om door te gaan! 
Voordat ik bij De Risse terechtkwam, heb ik 29 jaar bij een drukkerij 
gewerkt. Daar werd gereorganiseerd waardoor ik ander werk moest 
zoeken. Uiteindelijk ben ik in 2012 bij De Risse begonnen en ik werk hier 
met veel plezier. Ik controleer onderdelen voor de versnellingsbak van 
personenauto’s. Dat is heel secuur werk. Die onderdelen zijn bestemd voor 
de Chinese markt, en er mag geen enkel foutje in zitten!

Waarom stel je je verkiesbaar?
‘De Risse gaat een moeilijke tijd tegemoet. De subsidies gaan omlaag, Er 
komen geen nieuwe SW-ers meer bij, en de ouderen gaan met pensioen. 
De doelgroep verandert, en daardoor verandert ook het bedrijf. Dat boeit 
me, net als de mensen om mij heen. Ik wil me in de laatste jaren dat 
ik werk dan ook inzetten voor een goede toekomst voor De Risse en de 
medewerkers. Sinds een paar jaar heb ik een bestuurlijke functie bij mijn 
vereniging. De kennis die ik daar opgedaan heb wil ik graag meenemen 
naar de OR.’
‘Ik zou graag zien dat collega’s meer betrokken raken bij de OR. Dat kan 
o.a. door verslagen op alle afdelingen te hangen en te werken aan een 
betere communicatie. Ik wil er graag over meedenken hoe we dat kunnen 
realiseren. Ik vind het belangrijk dat mensen goed geïnformeerd worden 
door de OR en wil me ervoor inzetten dat ook die collega’s, die hulp nodig 
hebben, kunnen meepraten.’

Maak de volgende slagzin af: de OR is leuk omdat …..
 ‘ik graag samen met de leden van de OR wil opkomen voor de belangen 
van alle medewerkers en van De Risse. En uiteraard samen tot goede 
oplossingen wil komen.’

Stem jij voor Sjoerd?

‘Hart voor de mensen en hart 
voor De Risse’ 

Wie is Corry Timmermans? 
‘Ik woon al 14 jaar gelukkig samen en ik heb een zoon die via Defensie 
op het vliegveld in Eindhoven werkt. Sinds het jaar 2000 werk ik bij Risse 
Groep en ik ben hier voorman op de afdeling Miel Ronken en coach daar 
mensen. Ik werk hier met liefde en ik heb hart voor de mensen en hart 
voor de zaak.’
‘Schilderen doe ik ook met liefde. In mijn vrije tijd schilder ik landschappen 
en portretten. Vorig jaar haalde ik nog de Risse-facebookpagina omdat 
ik een portret had geschilderd van Jan Karel Jobse. Het hangt nog steeds 
op zijn kantoor! Ik kijk graag op een creatieve manier naar de wereld. Dat 
betekent dat ik ook creatief kan denken. Wie weet komt dat nog van pas in 
de OR.’ 

Waarom stel je je verkiesbaar voor de OR?
‘Ik krijg komend jaar meer tijd omdat mijn taken verdeeld zijn met een 
andere voorman. Vroeger, toen ik nog bij Verkade werkte, heb ik daar ook 
in de OR gezeten. Dat vond ik boeiend. En nu ik meer tijd heb, heb ik echt 
zin om OR-werk te gaan doen.’
‘Ik vind het belangrijk dat Risse Groep in de toekomst blijft bestaan. Ik 
verwacht dat ik in de OR een bijdrage kan leveren om ervoor te zorgen dat 
er een goede sfeer blijft. We staan voor allerlei uitdagingen. Risse Groep 
verandert en ook de populatie bij Risse Groep verandert. Er komen steeds 
meer mensen van PSW en GGZ bij ons werken. De vraag die ik me op de 
werkvloer stel is: ‘hoe kan ik hen het beste begeleiden?’ 

Wat verwacht je van de OR? 
‘Laat ik het omdraaien: als mensen op mij stemmen verwachten ze iets 
van mij. Ik wil hard werken om aan die verwachting te voldoen. En ik 
verwacht dat ik met mijn creatieve manier van kijken zeker een bijdrage 
kan leveren! Natuurlijk moet ik veel leren, maar ik sta er zeker niet alleen 
voor. Ik ga ervoor!’ 

Maak deze zin af: ‘De OR is leuk omdat…’ 
‘De OR is leuk omdat ik er alles in kwijt kan: mijn creatieve manier van 
denken, mijn hart voor de mensen en mijn hart voor De Risse.’

Stem jij voor Corrie?
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De gedetacheerden gaan mij 
aan het hart!

Wie is Renee Gielen?
‘Ik loop regelmatig over het Risse-terrein in een rood-geel shirt of ik kom 
voorbijrijden in een Business-Post-auto. Drie jaar terug begon ik bij de 
buren, na een aantal detacheringen, als postbezorger. Inmiddels doorkruis 
ik als koerier met de bestelwagen heel Weert en omgeving. Ik heb het nog 
steeds prima naar mijn zin bij Businesspost!’  ‘Daarnaast heb ik nog een 
eigen bedrijf als ‘tijdwaarnemer’. In het verleden werd ik via Risse Groep 
gedetacheerd bij Romers Sport & Event Support. Ik werkte daar onder 
andere als tijdwaarnemer bij sportevenementen. Ik meet hoe hard mensen 
rennen, fietsen of rijden. Ik verricht tijdmetingen bij sportevenementen in 
binnen- en buitenland. Van de 4-daagse tot de Amstel Gold Race.’

Waarom besloot je je verkiesbaar te stellen voor de OR?
‘In eerste instantie werd ik uitgedaagd door collega’s die zeiden: ‘Renee jij 
moet in de OR gaan zitten, want jij hebt overal een mening over!’ Ik wil 
graag een steentje bijdragen, dingen aanpakken en ik denk graag kritisch 
mee. Ook wilde ik zaken vanuit een breder perspectief leren bekijken: zowel 
vanuit de werknemer als vanuit het bedrijf zelf. Soms botsen belangen met 
elkaar en dan is het een uitdaging om mensen op één lijn te krijgen.’

Waarom stel je je opnieuw verkiesbaar?
‘Ik ben gedetacheerd bij Businesspost en ik denk dat ik in de toekomst 
de stem van de gedetacheerden weer kan vertegenwoordigen! Als je 
gedetacheerd bent heb je een ruime blik op dingen. De problemen waar 
gedetacheerden tegenaanlopen gaan me echt aan het hart. Nog een reden 
waarom ik me verkiesbaar stel: nu kunnen we echt dingen aanpakken binnen 
Risse Groep. De laatste jaren is er veel tijd besteed aan de fusievoorbereiding. 
Veel zaken die we aan wilden pakken zijn daardoor op een zijspoor gezet. In 
een nieuwe termijn kunnen we echt aan de slag met een nieuwe toekomst 
voor Risse Groep! Ik heb al een paar mooie programmapunten bedacht. Ik 
zou bijvoorbeeld willen dat mensen zich nog beter kunnen ontwikkelen 
binnen Risse Groep en dat mensen beter voorbereid worden, qua know 
how bijvoorbeeld, op een detachering. Voor de rest laat ik jullie nog even 
in spanning…’

Maak deze slagzin af: ‘De OR is leuk omdat…’ 
‘De OR is leuk omdat… ik de achtergronden van het bedrijf steeds beter leer 
kennen en kan meedenken. En omdat ik in de OR echt iets kan betekenen 
voor collega’s, ook voor de gedetacheerden.’

Stem jij voor Renee?!

Leon wil zijn ervaring opnieuw 
inzetten in de OR

Wie is Leon Puynen?
‘Ik ben al een hele tijd voorman op de afdeling van Miel Ronken. Ik voel 
me iedere dag uitgedaagd bij Risse Groep en het liefst daag ik op mijn 
beurt andere mensen uit. Ik ben bij de schutterij en het hoogtepunt van 
het jaar is natuurlijk het OLS. Afgelopen jaar haalde ik het nieuws. Ja, ja: ik 
was degene die glorieus miste! Verder scoor ik regelmatig punten met een 
biljardkeu. Ik doe mee aan de Belgische competitie, die heeft een hoger 
niveau dan de Nederlandse. En tussen de bedrijven door kook ik regelmatig 
voor mijn vrouw.  Ik ben namelijk van het zeldzame soort mannen dat de 
Huishoudschool heeft afgerond!’

Waarom ben je in de Ondernemingsraad gestapt?
‘Miel Ronken bracht mij een paar jaar terug op het idee mij verkiesbaar te 
stellen voor de OR. Ik vond het een goed idee. Ik wilde mezelf graag verder 
ontwikkelen en ik wilde in de OR graag iets betekenen voor mijn collega’s. 
En dat is gelukt!’ 

‘Ook heb ik in de afgelopen periode in de klankbordgroep gezeten, 
samen met afgevaardigden van alle afdelingen. Zowel in de OR als in de 
klankbordgroep heb ik veel geleerd.‘

Waarom stel je je herverkiesbaar?
‘Inmiddels ben ik een man met ervaring en het worden spannende tijden. 
Verder viel me de afgelopen periode op dat de OR soms de aansluiting 
met de werkvloer mist. We moeten er in de toekomst voor zorgen dat 
besluiten van de OR in begrijpelijke taal uitgelegd worden aan mensen op 
de werkvloer, bijvoorbeeld via de nieuwsbrief. Zo krijgen mensen een beter 
beeld van de taken van de OR en van waarom de OR eigenlijk iets besluit.’ 

Maak deze slagzin af: ‘de OR is leuk omdat…’
‘De OR is leuk omdat … je veel dingen leert en dingen meemaakt die je 
op de werkvloer niet meemaakt en omdat het uitdagend werk is!’ 

Stem jij voor Leon?

‘Bianca is er nu echt klaar voor!’

Wie is Bianca Meeuwissen?
‘Ik ben 44 lentes jong en ik ben een erg positief ingesteld mens. Ik durf 
kritisch te zijn. Als ik signaleer dat dingen niet goed gaan, dan spring ik in. 
Die eigenschap kan zeker van pas komen in de OR. Ik werk nu 10 jaar bij 
De Risse en ik heb vrijwel het hele bedrijf van binnen en van buiten gezien. 
Op bijna alle afdelingen heb ik gewerkt. Momenteel werk ik op de afdeling 
van Roger Pirson. Ik heb inmiddels een flink netwerk hier en ik weet wat er 
gebeurt op de werkvloer.’
‘In mijn vrije tijd lijk ik soms een beetje een ‘huismus’, maar dat komt 
omdat ik een rollator heb waardoor ik wat minder mobiel ben. Maar ik 
vermaak me prima met computeren, lezen en Tv-kijken. En… ik spaar 
koeien! In mijn hele huis vind je beeldjes, posters en van alles en nog wat 
met koeien erop. Ik wil ook graag de OR-verkiezingsposter met de koe 
hebben voor mijn collectie, want alleen boe-roepen in gemakkelijk! Daar 
ben ik het helemaal mee eens. In de OR wil ik ook echt meepraten’

Waarom stel je je verkiesbaar voor de OR?
‘Ik ben ondertussen al jaren lid van de cliëntenraad van Risse Groep. Nu wil 
ik mijn blik verruimen en op een nieuwe manier naar de organisatie kijken. 
In de cliëntenraad heb ik zaken geleerd die ik in de OR kan inzetten. Ik vind 
het mooi dat zich bij deze verkiezingen ook veel mensen van de werkvloer 
kandidaat stellen. Zo kan er een goede mix ontstaan van mensen van de 
vloer en leidinggevenden. Ik ben al een beetje campagne aan het voeren. 
Als ik mensen spreek zeg ik: ‘krijg ik jouw stem?!’

Wat verwacht je van de OR?
‘Ik moet bekennen dat ik een paar jaar terug een tijdje stage heb gelopen 
bij de OR. Toen was ik er nog niet klaar voor. Vergaderingen bijwonen en 
taaie stukken lezen vond ik toen nog niet zo leuk. Maar ik ben inmiddels 
geestelijk erg gegroeid. Ik heb meer meegemaakt en ik voel nu dat ik er 
echt klaar voor ben. Ik hou ook van lezen, dus ik ben ’s avonds vast vaak 
met OR-stukken op de bank te vinden!’
‘Als ik in de OR kom, dan ben ik iemand die eerst de kat uit de boom kijkt. 
Ik zorg dat ik goed beslagen ten ijs kom en dan steek ik echt van wal!’ 

Maak de slagzin af: ‘De OR is leuk omdat….’ 
‘De OR is leuk omdat het een diverse groep mensen is, die het beste met 
De Risse en de mensen voorheeft.’ 

Stem jij voor Bianca?

Miranda komt op voor collega’s

Wie is Miranda van Deurssen?
‘Ik ben getrouwd, heb twee prachtige dochters en zelfs al 2 kleinkinderen. 
Verder heb ik drie chihuahua’s waar ik ook gek op ben. Ik ben bij De Risse 
begonnen in een door mijzelf aangevraagd werktraject. Na veel doorzetten 
sleepte ik een contract voor onbepaalde tijd in de wacht. Daar ben ik tot op 
de dag van vandaag heel blij mee! Mijn werkleider is nu Huub Graus. ‘

Naast haar werk bij De Risse, heeft Miranda bijzondere hobby’s. ‘Ik schrijf 
regelmatig Nederlandstalige liedjes. Ooit zei ik tegen een vriendin die een 
Engelstalig liedje op wilde gaan nemen: ‘Jij kunt op zich mooi zingen, maar 
je uitspraak in het Engels is zeker niet om over naar huis te schrijven… Weet 
je wat, ik zal eens proberen of ik er misschien een Nederlandstalig liedje 
van kan maken!’ En zo begon ze in de avonduren een songwriterscarrière. 
Inmiddels schrijft Miranda ook voor bekendere artiesten, bijvoorbeeld 
Gradje Damen. ‘Verder volgde ik de cursus praktische psychologie. Ik verdiep 
me graag in mensen en zaken en dat kan van pas komen in de OR.’ 

Waarom kies je ervoor je voor het eerst verkiesbaar  
te stellen? 
‘Ik kom voor mezelf op en ook voor anderen. Ik zit niet graag stil, liever maak 
ik mezelf nuttig voor Risse Groep en collega’s. Ook leer ik nog altijd graag, 
en wil ik meer te weten komen over het bedrijf. Ik wil de beslissingen die de 
OR neemt beter begrijpen en uit kunnen leggen op de vloer. Dan krijgen de 
mensen ook meer begrip voor bepaalde veranderingen.  
Mijn hogere doel: Ik wil dat Risse Groep voor iedereen een prettige werkplek 
is en blijft en ik wil er hard aan meewerken dat ons bedrijf in de toekomst 
blijft bestaan, zodat ook mensen zoals ik – die een ziekte of beperking 
hebben – verzekerd blijven van een baan.’

Wat verwacht je van een OR-lidmaatschap? 
‘Ik denk dat ik binnen de OR best veel kan betekenen, ik ben een denker en 
een doener. De OR zal  vast veel tijd in beslag nemen en ik draag graag mijn 
steentje bij. Ik denk dan ook zeker niet: ‘dat doe ik er wel even bij’. Ik ga me 
flink inzetten!

Maak deze slagzin af: ‘De OR is leuk omdat…’
‘De OR is leuk want groeien doen we samen! Dus wie weet tot welke mooie 
nieuwe vorm Risse Groep in de toekomst kan uitgroeien en wie weet kan ik 
mijn steentje bijdragen in de OR. Ik zou het fantastisch vinden in ieder geval.’ 

Stem jij voor Miranda?!
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‘De stem van de 
gedetacheerden’

Wie is Jo Horyon?
‘Ik ben al 27 jaar in dienst van Risse Groep. Ik ben vaak gedetacheerd. 
Al een paar jaar ben ik nu gedetacheerd bij Trespa. En ik steek maar 
meteen van wal: in de OR wil ik de stem van de gedetacheerden 
vertegenwoordigen. Want wij zijn ook van De Risse. We horen daar 
buiten eigenlijk veel te weinig van Risse Groep. Het fusie-verhaal heb ik 
maar een beetje kunnen volgen. Ik kom zelf regelmatig even langs bij 
De Risse: gewoon om rond te kijken en met mensen te praten. Dan weet 
ik wat er speelt. Verder ben ik kaderlid van de vakbond en heb ik lang in 
de cliëntenraad gezeten. In mijn vrije tijd ben ik graag bezig met politiek 
en muziek. Ik luister naar Duitse schlagers, maar ook naar Engelse en 
Italiaanse muziek. Met mij kun je veel kanten op!’ 

Waarom stel je je verkiesbaar voor de OR? 
‘Ik heb al een keer in de OR gezeten en toen heb ik veel geleerd. Hoe de 
grote bazen en de kleine bazen in de organisatie er samen voor gaan. In 
het begin vond ik het moeilijk vanwege het ingewikkelde taalgebruik in 
de stukken die we moesten lezen en van de kantoormensen in de OR. Zelf 
ben ik ook niet zo handig met computers. Misschien moet de OR zich soms 
beter aanpassen aan de doelgroep. Niet iedereen is bijvoorbeeld goed met 
computers. Dan mis je mensen.’
‘Wij Sw’ers zijn misschien wat langzamer, maar als alles in duidelijke taal 
uitgelegd wordt, begrijpen we het prima! Ik ben mondeling heel goed, 
alleen ben ik schriftelijk wat minder goed. Maar het gaat toch om de 
inhoud en de ideeën? Ik hoop dat ik eraan bij kan dragen dat de OR beter 
gaat communiceren met de doelgroep, in duidelijke taal die iedereen 
begrijpt, bijvoorbeeld via een nieuwsbrief die iedereen thuis ontvangt.’ 

Wat verwacht je van de OR?
Het zijn spannende tijden in Nederland. Politiek is er veel veranderd. Alles 
wordt minder sociaal. Ik vind dat de OR sociaal moet zijn! Ook bij Risse 
Groep is het spannend. We kunnen samen voor een nieuwe toekomst 
gaan. En ik vertel  daarbij ook het verhaal van de gedetacheerden en de 
Sw’ers, want wij hebben een interessante kijk op zaken.’ 

Maak deze slagzin af ‘De OR is leuk omdat…’
‘De OR is leuk omdat we er met elkaar hopelijk een paar goede jaren van 
gaan maken!’ 

Kies jij voor Jo?

Franca wil nog meer groeien in 
de OR!

Wie is Franca van de Rieth?
‘Ik ben een bezige dame! Ik werk heel graag op de afdeling van Jo 
Smolenaars, maar mijn drukke leven houdt niet op na 17u. Ik doe 
bijvoorbeeld vrijwilligerswerk voor het Eetpunt van PSW en Punt Welzijn. 
Op dinsdagavond lekker kokkerellen met een groepje vrijwilligers. 
Iedereen die een beperking heeft en bijvoorbeeld gezelligheid zoekt, mag 
aanschuiven. Dat is nog niet alles. Ik ben een fervent EHBO’er! Ik verleen 
regelmatig eerste hulp bij evenementen in de buurt zoals Bospop en de 
Truckrun. Verder ben ik een rustige vrouw, maar trap me niet op mijn 
staart, dan bijt ik flink van me af!’ 

Waarom ben je in de Ondernemingsraad gestapt?
‘Ik heb de afgelopen periode in de OR gezeten. Het werd een hele mooie 
ervaring. Ik was nieuwsgierig naar de achtergronden van het bedrijf en 
ik wilde graag een nieuwe stap zetten in mijn leven. Toen ik in het OR-tje 
las dat je je verkiesbaar kon stellen, dacht ik ‘dat is iets voor mij’. In eerste 
instantie durfde ik niet. Ik ben een beetje faalangstig aangelegd, dus ik heb 
het thuis eens goed besproken. We vonden dat ik het écht moest doen en 
gelukkig heb ik het gedaan: het is een hele positieve ervaring geworden! 
In het begin keek ik de kat uit de boom. Maar na verloop van tijd kwam ik 
helemaal los. Ik heb in de OR geleerd echt op te komen voor mezelf en voor 
anderen en te zeggen wat ik denk. Mensen zeggen dat ik mij in de OR flink 
ontwikkeld heb. Dat is heel positief.’

Waarom stel je je herverkiesbaar?
‘Omdat ik nóg meer wil leren en nog meer wil groeien. Je persoonlijke 
ontwikkeling houdt nooit op. Nu kom ik goed beslagen ten ijs en heb ik 
kennis van zaken. En we gaan natuurlijk spannende tijden tegemoet. We 
gaan de toekomst van Risse Groep vormgeven!  Waar ik ook aan zou willen 
werken: ik zou ervoor willen zorgen dat mensen op de werkvloer beter 
weten voor welke problemen ze wel en niet naar de OR kunnen gaan en 
een beter begrip krijgen van wat de OR eigenlijk doet‘ 

Maak de slagzin af: ‘de OR is leuk omdat’…
‘De OR is leuk omdat’…. Ik het belangrijk vind dat ik mee kan praten en 
mee kan doen!’

Kies jij voor Franca?

Kan ik ?
Kritisch

 zijn
Meedenken

en meepraten

Mezelf 
ontwikkelen

Er zijn voor mijn collegaʻs

Werken in
een team

Voor mijn 
mening

uitkomen

Anderen 
overtuigen

Ik wil !

Respect voor
andere meningen



Verkiezingen!

Heb je nog vragen?  
Praat dan met een van de OR-leden, of 
loop binnen op het OR-secretariaat, bel, 
schrijf of mail!

orsecretariaat@risse.nl
0495-584 689
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